
 

 

 

 

 

 

 

 

Referat 

 

Møde om Møde nr. 

Skolebestyrelsen 4 

Mødedato Mødested  Mødetidspunkt 

19.12.2019 Gl. Kongevej 3, 6070 Christians-

feld 

  

17.30-19.30 

Deltagere: 

 

Anita Pedersen, Michael Ljunggreen, Hans Nissen Rosenberg, Steen 
Jepsen, Tina Hjorth Nissen, Kim Hede, Sussanne Jakobsen, Susanne 
Jacobsen, Lars B. Petersen pædagogfaglig leder, Helle Mandrup, Dorte 
Tonnesen.  

Afbud: Stine Rasmussen, Helle Billund, elevrådet.  

Bemærkninger 

 

 

(Ved de enkelte punkter er anført B, D, O eller en kombination heraf. 

Det indikerer hvad der skal ske under punktet: B betyder beslut-

ning, D betyder drøftelse og O betyder orientering.) 

 

Ordstyrer: Kim Hede 
 

23. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
 

 
 

24. Godkendelse af dagsorden (B) 
Her gives plads til evt. akutte punkter. 
 

 

Christiansfeld Skole 

 

Dato 19.08.2019 

 

 

 

 

 

 

 



 

  Side 2 

 

 

 

25. Nyt fra elevrådet (O) 10 min.   – elevrepræsentanter deltager 
ikke på mødet. 
Elevrepræsentanter beretter om elevrådets aktiviteter og ønsker. 
 
 

26. Budget 2020 (O). 
Orientering om budget 2020. 

 
 

27. Valg til skolebestyrelse v. Kim Hede (O) 
Anita Pedersen og Hans Nissen Rosenberg er på valg. Begge ønsker 
genvalg.  
Kim Hede gør materiale klar i starten af 2020. 
 

28. T3 Resultater (O) 
Gennemgang af T3 med et rids over skolens flotte udviklingen fra 2015 
til 2019. Skolens resultater har vist en positiv udvikling af elevernes triv-
sel og læring samt oparbejdelse af kompetencer blandt medarbejderne, 
og udvikling af det professionelle teamsamarbejde. 
 

29. Drøftelse af hvad skolebestyrelsen ønsker at have fokus på, 
på baggrund af T3 (D), herunder: 

a. Forældrerådsmødet i oktober, evt. kalenderdato for 
kommende skoleår 
Et tilsvarende møde skal ligge i starten af september skole-
året 20/21. 
 

b. Gode ideer fra forældrerådsaftenen som vi gerne vil 
iværksætte. 
Drøftelse af i hvilken form ideer videreformidles. Skabe et 
netværk så man ikke føler sig alene som forældreråd, gerne 
bruge Aula i en form. Det er muligt at lave en aulagruppe, 
hvor et SKB -medlem fungerer som tovholder/administrator.   
Interview af forældrerødder om hvad det fællesforældre-
rådsmøde har givet og hvordan man gerne vil arbejde 
fremadrettet. 
Materialet fra mødet sendes ud til alle forældre. Steen Jep-
sen sender ud. 

 
 



 

  Side 3 

 

 

 

 
30. Princip for udskænkning af alkoholiske drikke. 

Godkendt. 
 

31. AULA – Hvad bør skolen være mere opmærksom på? (D)  
Opslagstavlen skal bruges så lidt som muligt, da der ikke gives en 
notifikation. Informationer skal i videst mulige omfang sendes som 
beskeder. 
Det er en udfordring med vedhæftede filer. Der bør kun vedhæftes 
PDF filer.  
 

32. Siden sidst (O) 5 min. 
Under dette punkt nævner formand og skoleledelse akutte eller 
fortrolige forhold, som ikke fremgår skriftligt andetsteds. Der stilles 
eventuelt uddybende spørgsmål. 
6. årgang har været til den fælles kommunale Edison konkurrence 
på IBC. En gruppe fik en 3. plads. 
6. årgang afholder Legepatrulje for indskolingselever i udvalget fri-
kvarterer.  
Bring your one device, der er sendt brev ud til alle forældre på 
mellemtrinnet. 
Udskolingens naturfagslærere har i dette skoleår deltaget i det Na-
turvidenskabelige kompetenceudviklingsprojekt ”Bing Bang to mo-
dern man (BBMM)”.  Dette har afstedkommet et besøg af undervi-
sere fra Århus Universitet for udskolingens elever med titlen 
BBMM.   
Den 29. november afholdt hele skolen juleklippedag. Indskolingen 
havde igen i år inviteret elevernes bedsteforældre på besøg. Det 
var en god oplevelse med forskellige værksteder. Gertrud Sand 
priserne for flottest udsmykning blev uddelt på de tre afdelinger. 
I november blev der afholdt Fyrværkeridemonstration for 5. år-
gang. 
5. årgang gik Luciaoptog den 13.12.19. Eleverne har sammen 
med deres lærere syet nye luciadragter.  
Æbleskivesalg – 5. årgang har med salget samlet penge ind til de-
res lejrskole.  
Skolen har været ramt af flere tilfælde af fnat. Skolen har fulgt 
sundhedsstyrelsens retningslinjer for håndtering af smitte og fore-
byggelse heraf. 
 
Nyt fra SFO: 
I 2020 er det nødvendigt at faldunderlaget på legepladsen under 
klatrestativerne udskiftes.  

 
33. Eventuelt 

 
 

 
 

 


